
Protokół nr XLll

Rady Gminy Bralin

z dnia 5 grudnia 2013 roku.

Porzadek obrad:

1. otwarcie sesji istw|erdzenie prawomocności obrad.
2. Uchwalenie porządku obrad'
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie wójta z działalności międzysesyjnej i realizacji uchwał podjętych na

poprzed niej sesji. $
5. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok.
6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Bralinie.
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok ŻoL4'
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałan ia

Na rkoma n ii na rok 2074.

9. Wolne głosy i wnioski.
10' Zamknięcie posiedzenia.

Pkt 1) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
otwarcia posiedzenia o godzinie 15.00 dokonał przewodniczący rady Marek Fras i

stwierdził, że obecnych jest 12 na stan ogólny 15 radnych, co pozwala zgodnie z przepisami
prawa obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Nieobecni: Zbigniew Kosakiewicz, Roman Lemanik iJózef otremba.
Ponadto w sesji udział wzięli Wójt Roman Wojtysiak, zastępca Wójta Robert Kieruzal, skarbnik
Grażyna Mosch, sekretarz Zbigniew Łatka, radni powiatowi Karol Hibner, Piotr Hołoś ! Zenon
Kasprzak oraz softysi z terenu 8miny a także przedstawiciele lokalnych mediów.

Pkt 2) Ustalenie porządku obrad'
Przewodniczący rady przedstawił zebranym proponowany porządek obrad XLll sesji.

Zastępca wójta poprosił o wprowadzenie do przedstawionego porządku obrad dodatkowego
punktu odnoszącego się do opracowania planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Bralin'

Wprowadzenie proponowanej uchwały i opracowanie planu gospodarki niskoemisyjnej
pozwoli gminie ubiegać się o wsparcie finansowe działań związanych z tą gospodarką _
przekonywał zastępca wójta.

Porzadek obrad ze zmianami:
1. otwarcie sesji istwierdzenie prawomocności obrad'
2. Uchwalenie porząd ku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej i realizacji uchwał podjętych na

" poprzedniej sesji.
5. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 20].3 rok.
6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Bralinie.
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyk| i

Rozwiązywania Problemów A|koholowych na rok 2014.



8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania
Narkomanii na rok 2014.

9. Podjęcie uchwały w sprawie opracowania planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy
Bralin.

10. Wolne głosy i wnioski.
11. Zamknięcie posiedzenla.

Rada porządek obrad po zmianach przyjęła jednogłośnie.

Pkt 3) Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Protokół z poprzedniej sesji kontrolowali radni Jerzy Bzymek i Aldona Głąb.

Kontrolujący nie wnieśli uwag do treści protokołu.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie kontrolowany protokół.

Za przYjęciem protokołu głosowało 12 radnych.

Rada protokół Nr XLl przyjęła jednogłośnie'

Pkt 4) Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej i realizacji uchwał podjętych na
poprzedniej sesji.

1. Uchwała Nr 211 w sprawie : zmian W Wieloletniej Pro8nozie Finansowej Gminy Bralin na

lata 2073-2020.
Uchwałę przesłano do Regionalnej lzby obrachunkowej w Kaliszu ido Wydziału Kontroli,
Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu

2. Uchwała Nr 212 w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok.

Uchwałę przesłano do Regionalnej lzby obrachunkowej w Kalisztl ido Wydziału Kontroli,
Prawnego iNadzoru Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu.

3. Uchwała Nr 213 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu 1dt żyta przyjmowanej jako
podstawę do obliczenia stawki podatku rolnego.
Uchwałę przesłano do Regionalnej lzby obrachunkowej w Kaliszu ido Wydziału Kontroli,
Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu.

Uchwała została opubl|kowana W Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego pod

pozYcją 6277 .

4. Uchwała Nr 214 w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu

zagospodarowan ia przestrzennego dla obszaru obejmującego teren dz. nr 52/3 i 52/4
obrębu Gola.

Uchwałę przesłano do Wydziału Kontroli, Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu
Wojewódzkiego w Pozna n iu.

5. Ucńwała Nr 215 w sprawie uchwatenia rocznego programu współpracy z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego'

Uchwałę przesłano do ' Wydziału Kontroli, Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu
Wol'ewódzkiego w Pozn an iu.



6. l'Jchwała Nr 215 zmieniająca uchwałę w sprawie okresowych stypendiów sportowych oraz
nagród iwyróżnień przyznawanych przez Gminę Bralin za osiągnięte wyniki sportowe.
Uchwałę przesłano do Wydziału Kontroli, Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu
Wojewódzkiego w Poznaniu'
Uchwała podlega pubIikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego.

Spotkania i konsultacie
od dnia 5listopada do 5 grudnia 2013

05'11.2013 - udział w posiedzeniu rady LGD ,,Wrota Wielkopolski"" podczas którego
ocen|ono wnioski i rozpatrzono odwołania wniosków o dofinansowanie.
12'II.2DI3 _ udział w spotkaniu z człqpkiem Zarządu Województwa Wielkopolskiego
Krzysztofem Grabowskim pośWięconemu melioracji, udział w oficjalnym otwarciu drogi
Nosale - Chojęcin.
t4.tL.2ol3 _ udział w uroczystości i wręczenie medali za długoletnie pożycie małźeński
parom, które w tym roku obchodziły jubileusz ,,Złotych Godów".
15.11.2013 - na zaproszenie Wójta Gminy Łęka opatowska udział w spotkaniu z
przedstawicielami firmy, która chciałaby na naszym terenie stworzyć grupę zakupową
startującą w przetargach na dostarczanie energii elektrycznej inegocjowaniu stawek na

energię' W godzinach popołudniowych udział w uroczystości Dnia Seniora w Taborze MaĘm.
t8.tL.20L3 - 29.rL.20t3 - 14.

o2'tz'2ol3 - o6.I2.Żot3 - urlop wypoczynkowy.
> Jacek Kuropka poprosił o przybliżenie tematyki spotkania w Łęce opatowskiej.
> Wójt powiedział, że w tym spotkaniu udział wzięli przedstawiciele wszystkich 8min z terenu
Powiatu Kępińskiego oprócz Miasta i Gminy Kępno.
Wójt tłumaczył, że pojedyncze gminy _ jak nasza - są dla dostawców energii zbyt maĘm
partnerem aby zechcieli pochy|ić się nad ich potrzebami, stąd idea stworzenia grupy

zakupowej, złożonej ze wszystkich gmin powiatu oraz kilku gmin z naszego województwa'
Grupa ta powstanie po to aby wspólnie przeprowadzić i wejść w procedury przetargowe na

dostarczania energii elektrycznej. Grupa zakupowa pozwoli na stworzenie dużego odbiorcy i

obniżenie stawek za energię elektryczną. Podczas spotkania W Łęce opatowskiej strony
podpisały li5t intencyjny W tej 5prawie.

Pkt 5) Podjęcie uchwaĘ w sprawie: zmiany uchwaĘ budżetowej na 2013 rok'
W budżecie proponuie sie wprowadzenie nastepuiacvch zmian:

1. Na podstawie pisma Wojewody Wielkopolskiego zwiększa się plan dochodów gminy

o kwotę 46.056,00 zł jest to dotacja z przeznaczeniem na realizację zadań własnych w
zakresie wychowania przedszkolnego.

2. Na podstawie decyzji Ministerstwa Finansów zwiększa się część subwencji ogólnej
oświatowej o kwotę 10.430,00 zł

3. Na podstawie aneksu do umowy Nr 00083-6921-U M 1500120/]-0, zwiększa się plan

dochodów budżetu gminy o kwotę 40'380,00 zł. Jest to pierwsza transza pomocy W

związku z wydatkami poniesionymi w latach poprzednich (budowa kanalizacji
sanitarnej, budowa ulicy Leśnej i ulicy Wrocławskiej w Bralinie). Druga część dotacji

" wpłynie W przyszłym roku.
4. Dokonuje się przeniesień pomiędzy działami, rozdziałami iparagrafami W tym: _

kwotę 233,00 zł z przeznacza się na wypłatę wynagrodzenia jako zadanie zlecone
gminie, - dokońuje się zakupu energii elektrycznej, usług dostępu do sieci

internetowej oraz składki na FP, - udziela się dotacji dla osP Gola oraz zwiększa

zakres ubezpieczenia samochodu pożarniczego, ' przeznacza 5ię kwotę ]'00,00 zł na

zakup testeróW do wykrywania narkotyków, - kwotę 42.500,00 zł przeznacza się na



zakup energii ośWietlenia ulicznego, _ 805,00 zł z przeznacza 5ię składki dotyczące

ubezpieczenia społecznego wynikającego z zaWartej umowy.

5. Na podstawie pisma Kierownika Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej w Braiinie

dokonuje się korekty planu finansowego wydatków zadań zleconych gminie

zmniejszenie planu przeznacza się na wydatki zwiąŻane z opłatami abonamentowymi

za systemy informatyczne (1.800,00 zł). Ponosi się wydatki związane z zakupem

materiałóW biurowych oraz wydatków związanych ze szkoleniem pracowników GoPS'

6. Na podstawie pisma Dyrektora SzkoĘ Podstawowej w Bralinie dokonuje się korekty
planu finansowego wydatków. środki w wysokości 29.598,00 zł przeznacza się na

zakup energii elektrycznej, Wypłatę dodatków do wynagrodzeń wraz z pochodnymi,

składkami na ubezpieczenie społeczne, fundusz pracy oraz zakup artykułóW

sa nitarnych ibiurowYch r'!

7. Na podstawie pisma Dyrektora Gimnazjum w Bralinie dokonuje się korekty planu

finansowego wydatków W wysokości 16.555,00 zł, z przeznaczeniem na opłacenie

energii elektrycznej, usług telekom un ikacyjnych, wypłatę wynagrodzeń, zakup

projektorów, które będą wykorzystywane W trakcie szkolenia rad pedagogicznych

oraz zaku p środków żywności.
8. Na podstawie pisma Dyrektora Zespołu Szkół w Nowej Wsi Książęcej dokonuje się

korekty planu finansowego wydatków i środki w wysokości !2'7oo,oo zł z
przeznaczeniem na wydatki związane z wypłatą dodatków wiejskich i

mieszkaniowych, wypłatę wynagrodzeń wraz ze składkami na ubezpieczenie

społeczne oraz opłatę za kursy kwalifikacyjne dla nauczycieli.

9. Na podstawie pisma Dyrektora Przedszkola "Kwiaty Polskie" w Bralinie dokonuje sie

korekty planu finansowego wydatków Wysokości 9. 460,20 zł z przeznaczeniem na

zwiększenie planu wydatków związanych z Wypłatą dodatków wiejskich, opłatą za

zużWą energię elektryczną, opłatę za usługi telekomu nikacyjne, zWrot kosztóW

podróży służbowej, opłatę za szkolenia, wypłatę wynagrodzeń oraz wypłatę

wynagrodzenia oraz składek na ubezpieczenie społeczne w związku z realizacją

projektu " Przedszkola ki na start".

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie: zmiany uchwały

budżetowej na 2013 rok.

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych.

Uchwała Nr xLlllŻ1-l /2ot3 została przyjęta jednogłośnie'

Pkt 6) Podjęcie uchwaĘ w sprawie nadania nazwy ulicy połoźonej w Bralinie'

W związku z podziałem 8runtóW byłej bazy Gminnej Spółdzielni Samopomoc Chłopska

oraz przeznaczeniem przedmiotowego terenu pod zabudowę przemysłową i mieszkaniową,

zaistniała konieczność nadania drodze Wewnętrznej, przebiegającej przez teren byłej bazy GS

oficjalnej nazwy urzędowej.
Dotychczas nieruchomości położone wzdłuż tej drogi, otrzymywały numery porządkowe,

świadczące o przynależności do uticy Lipowej, która jest ulicą odrębną, położoną prostopadle

do ulicy wnioskowanej.
Przeprowadzono konsultacje z mieszkańcami i użytkownikami posesji położonych przy

planowanej ulicy i ustalono, aby drogę gminną położoną na działce nr 1034, obrębu Bralin

nazwać ulicą Straźacką, gdyż przy wjeździe na wnioskowaną ulicę znajduje się strażnica

ochotniczej Straży Pożarnej w Bralinie wraz z placem ćwiczeń. strażnica mieści się W tym

rejonie Bralina od chwili powstania w 79Ż7 r. od dawna to miejsce kojarzone jest z

działalnością ochotniczej Straży Pożarnej. Członkowie komisji Przestrzegania Prawa i



Porządku Publicznego na posiedzeniu w dniu 18 listopada 20L3 r. wydali pozytywną opinię nr

LŻ/ŻoL3 w stosunku do przedstawionej propozycji i przyznali, że należy uchwalić nazwę

drogi w proponowanym brzmieniu.
> Przewodnicząry rady dodał, że zainteresowani mieszkańcy przedstawili radzie pismo, w

którym zaproponowali nazwanie przedmiotowej drogi ul. Strażacka. Początkowo pojawiały

się dwie propozycje ul" Strażacka lub ul" św. Floriana aie akceptację uzyskała pierwsza nazwa"

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę W sprawie nadania nazwy ulicy

położonej w Bralinie.

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych'

Uchwała Nr xLlll2t:8l2oL3 została przyjętaTed no8łośn ie.

Pkt 7) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Protramu Profilaktyki i

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2014'

Gminny Pro8ram Profilaktyki i RozwiąZywania Problemów Alkohoiowych na 2oI4 rok został

opracowany zgodnie z obligatoryjnymi zadaniami oraz potrzebami WYstępującymi na terenie

Gminy Bralin.
> zastępca wójta dodał, że jak co roku zgodnie Z ustawą o Wychowaniu W trzeźWości i

przeciwdziałaniu alkoholizmowi przedstawiono radzie program profilaktyki, finansowany ze

środków pochodzących z zezwoleń wydawanych przedsiębiorcom na sprzedaż alkoholu czyli

z tzw. fund uszu korkowego.
Głównym celem tego pro8ramu jest skoordynowanie wszystkich działań osób i instytucji

zajmujących się problemem atkoholowym oraz uzależnień w gminie, aby przez ścisĘ system

współpracy zapobiegać powstaniu nowych oraz zmniejszać i niwelować istniejące skutki

problemu alkoholowego.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2014'

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych.

Uchwała Nr xLn/z]rgl2o13 została przyjęta jednogłośnie

została przyjęta przy jednym głosie Wstrzymującym

Pkt8)PodjęcieuchwaĘwsprawieprzyjęciaGminnegoProgramuPrzeciwdziałania
Narkomanii na rok 2014.

Głównym celem pro8ramu przeciwdziałan ia narkomanii jest ograniczenie używania

narkotyków oraz związanych z tym problemóW, a także podniesienie świadomości poprzez

udział w ogólnopolskich kampaniach profilaktycznych mieszkańców Gminy Bralin na temat

zagrożeń wynikających z używania substancji psychoaktywnych '

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę W sprawie przyjęcia Gminnego

Programu Przeciwdziała nia Narkomanii na rok 2014'

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych.

Uchwała Nr xLlllł2olaoL3 została przyjęta jedno8łośnie



Pkt 9) Podjęcie uchwały w sprawie opracowania planu gospodarki niskoemisyjnej dla
Gminy Bralin.

Narodowy Fundusz ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej przyjmuje wnioski o

dofinansowanie planów gospodarki niskoemisyjnej.
Samorządy będą mogły otrzymać wsparcie finansowe, na częściowe pokrycie kosztów
opracowania planów, szkolenia pracowników oraz na przygotowanie baz danych o systemie
zarządzanla gospodarką n iskoem isy1 ną.

Program słuźy redukcji emisji gazóW cieplarnianych, zmniejszeniu zapotrzebowania na

energię oraz wdrożenia odnawialnych źródeł energii.
Konkurs uruchomiono z myślą o właściwym wykorzystaniu środków z przysztej

perspektywy finansowej UE na lata 2ol4-2o20, w której przewiduje się finansowanie działań
związanych z efektywnością en ergetycznąbraz Wytwarzaniem energii z odnawialnych źródeł.
> sekretarz dodał, że w perspektywie 2ot4- 2o2o będą możliwe do pozyskanie środki
finansowe, związane z termomodern izacją obiektu czy modernizacją kotłowni bądź instalacją

urządzeń odnawialnych. Działania, na które będzie można uzyskać wsparcie zostaną
zapewne W 2014 roku sprecyzowane nie mniej żeby nie zamknąć sobie drogi do aplikowania
o środki unijne niezbędne jest opracowanie planu gospodarki niskoemisyjnej.
> Piotr Pańczuk zapYtał czy omawiany plan dotyczy tylko budynków użyteczności publicznej

czy indywidualnych równieź?
> sekretarz powiedział, że program będzie dotyczył całej gminy więc na podstawie zebranych
informacji zinwentaryzuje iokreśli zabudowę niezależnie od typu.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie opracowania planu

gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Bralin.

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych.
Uchwała Nr xLx{Zzolzol3 została przyjęta przy jednym głosie Wstrzymującym

Pkt 10) Wolne głosy i wnioski'
> Przewodniczący rady przedstawił zebranym dwa pisma, dotyczące gospodarki

n ieruchomościami, które wpłynęły do urzędu a ich ostateczne rozpatrzenie wymaga opinii
rady. Pierwsze pismo dotyczy oferty sprzedaży 8minie nieruchomości będącej własnością
prywatną. Przedmiotowa działka po uprzątnięciu jej izniwelowaniu terenu staraniem rady

sołeckiej była i jest nadal wykorzystywana iako pomocniczy parking przy szkole i sali

gimnastycznej w Nowej Wsi Książęcej' Drugie pismo złożył mieszkaniec iprzedsiębiorca z

Mnichowic, który jest zainteresowany nabyciem nieruchomości 8minnej położonej w
sąsiedztwie jego lirmy, z przeznaczeniem na poszerzenie prowadzonej działalności.

Marek Fras przekazał pisma przewod niczącem u komisji rozwoju gospodarczego ibudżetu z
prośbą o wypracowanie opinii w tych sprawach.

> Robert Gogol zaproponował żeby przy ulicy Krętej ustawić znak informujący o kierunku

ruchu na Kępno po to aby odciążyć skrzyżowańie W centrum miejscowości i zmniejszyć ilość
pojazdów cięŹarowych jadących od Rychtala W stronę Kępna przez rynek'

Drugi problem zgłoszony przez radnego dotyczył braku w Mnichowicach przy drodze w

kierunku Nosal lata rn i ulicznej.

> zastępca wójta zauwaźył, że w rejonie o którym mówi radny prowadzona była

modernizacja oświetlenia ulicznego ale jeden z mieszkańców nie zgodził się na wejście firmy

energetycznej na jego posesję i przeniesienie znajdującej się tam lampy, tymczasem

działanie to rozwiązałby poruszony problem.



> Sołtys wsi czermin Stanisław Dębski poruszył problem złego stanu technicznego drogi do
Czermina.

> Wójt odpowiedziat, że problem ten był tematem spotkania ze starostą i dyrektorem PZD i

sprawa będzie kontynuowana, wójt dodał, iż powziął wiadomość, iż usługa lepienia dziur w
drodze powiatowej, której stan niepokoi sołtysa została wykonana nierzetelnie dlatego w
przyszłym tygodniu podczas kolejnego spotkania ze starostą zagadnienie będzie ponownie
poruszone.

> Jerzy Bzymek zgłosił problem niszczenia drogi gruntowej w stronę hydroforowni, którą

',rozjeździły'' samochody ciężarowe z urobkiem z firmy Mota Engil, radny zastanawia się czy
firma naprawi wyrządzone szkody?
> zastępca wójta odpowiedział, że _tę sprawę zgłosił już sołtys Józef Chałupka,
przedstawiciele firmy zostali powiadomióni o zaistniałej sytuacji inie uchylają się od
naprawienia szkody i przywrócenia drogi do stanu poprzedniego.

> Jacek Kuropka oświadczył' że zgodnie ustaleniami poczynionymi na jednym z minionych
spotkań rady, przeprowadził rozmowy z mieszkańcami na temat tego czy są zainteresowani
częstszym odbiorem odpadów niesegreBowa nych w okresie jesienno _ zimowym i zgłasza, że
mieszkańcy, z którymi odbył rozmowy chcieliby źeby śmieci były odbierane 2 razy w
miesiącu.

> Wójt poprosił pozostałych radnych o rozpoznanie tematu bo zmiana pociąga za sobą
wzrost kosztów Wywozu odpadóW, firma jest przygotowana. Wójt powiedział, że z jego
obserwacji wynika, że odbiór jeden raz W miesiącu jest WystarcŻający.

> Sołtys wsi czermin Stanisław Dębski zapytał co ze sprawą Pana Dzikiego?

> Wójt odpowiedział, że do końca tygodnia przebywa na urlopie wypoczynkowym w
poniedziałek po powrocie do pracy zajmie się tą sprawą i problemem wywożenia żwiru.
Stosowna dokumentacja została zgromadzona, gdyż urząd musi działać w granicy i na
podstawie prawa.

> zastępca wójta powiedział, że na poprzedniej komisji przestrzegania prawa i porządku
publicznego omawiana była sprawa zmiany organizacji ruchu na ulicy Błotnej, do
mieszkańców skierowana została ankieta w tej sprawie izostaje ona przekazana na ręce
przewod n iczącego komisji w celu dalszego procedowania.

> Przewodniczący rady zwrócił się do radnego powiatowego Karola Hibnera będącego
przewodniczącym komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego w Powiecie _

zajmującej się sprawami dotyczące prawa i porządku publicznego oraz komunikacji i dróg -

z prośbą o Zajęcie się sprawą bardzo złego stanu technicznego drogi Nowa Wieś Książęca -
Bralin w szczególności na odcinku w Mnichowicach.

> Karol Hibner powiedział, że problem jest mu znany, gdyż korzysta z tej drogi 5prawą się

zajmie i postara się udzielić odpowiedzi na ko|ejnej sesji.

Pkt 11) zamknięcie posiedzenia.

> Przewodniczący rady podziękował zebranym za udział w dzisiejszej sesji i o godzinie 16.15

zamknął posiedzen ie XLll sesji.
Protokołowała: Anna Pia5ecka

KoNTRoLUJĄCY:

. 1. Robert Gogol:

2. Urszula Górecka:
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